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1. Velkommen, kort intro 

2. Informasjon fra rektor 
Urra-kompetanse:  
Rektor oppsummerer kort hva skolen legger i Urra-kompetanse, se vedlegg fra FAU-møte 23.9.  
For at elevene skal få kompetansen de trenger for fremtiden må skole og hjem trekke i samme 
retning. Et virkemiddel er temabaserte foreldremøter. Temamøtene skal skape rom for diskusjon 
og foresatte skal tilegne seg verktøy. To områder er spesielt viktige:  
- Emosjonell robusthet (foreldremøte etter jul)  
- IKT/bruk av skjerm på Uranienborg skole (foreldremøte i uke 49). Skolen vil sende ut 
informasjon og påmelding til foresatte. 
Innspill til temabaserte foreldremøter kan senders rektor eller FAU-leder.  

Leirskole:  
Skolen er pålagt å ha leirskole på mellomtrinnet, på Uranienborg der leirskole lagt til 7. trinn. 
Tidligere ble leirskole statlig finansiert. Oslo har gjort om på dette, og betalingen går inn i 
elevprisen. Leirskole koster ca. 3000,- per elev. Mange Oslo-skoler må på grunn av kostnadene 
endre leirskolepraksisen. Uranienborg endrer sted, men kvaliteten og antall dager skal 
opprettholdes.  

Tur på ungdomstrinnet:  
Tidligere praksis har brutt med gratisprinsippet. 9. trinn skal nå ha en overnattingstur i regi av 
skolen. Innsamlede penger kan gis i gave til skolen, eksempelvis 17.mai-penger. Tilbudet må da 
gå til alle.  



Fremtidige FAU-møter:  
Rektor mottar gjerne forslag til temaer fra Rektor for senere FAU-møter. Rektor ønsker også 
innspill på temaer på trinnvise foreldremøter. 

3. Trinnvise diskusjoner 
1.-4. trinn får besøk av AKS-leder. AKS-leder informerer om at ansattgruppen har vært på 
seminar: Tema har vært Urra-kompetansen, «Sånn gjør vi det hos oss» og samarbeid mellom 
kolleger inkl. psykologisk trygghet. Det har også blitt gjennomført FMT-kurs (forebygging av vold 
og trusler) og det gjennomføres en kursrekke for baselederne. AKS har også en assistenthåndbok 

som de bruker.   
AKS vil ha kunstutstilling i slutten av november.  På AKS går det per nå 330 barn og det er ca. 30 
ansatte. Det er en kjerne med stabile ansatte. AKS-leder og baselederne vil komme på FAU-møte 
i mars.  Etter ønske fra 3.klasseforeldrene, vil lærere og AKS nå begynne å samle inn mobiler hos 
3.klassene mens de er på skolen (i 4.klassene gjøres dette allerede). 

4. Felles diskusjon 
- Ønske om foreldreveiledning for mobilbruk. Det vil bli gjennomført temamøte uke 49 for 

alle trinn. FAU/foreldre kan også arrangere temakvelder, FAU ser an nødvendigheten etter 
gjennomført temamøte. FAU-leder etterspør informasjon om innhold på temamøte. FAU 
ser behovet for at foresatte får verktøy til å håndtere utfordringer med mobilbruk ol. 
Dialog mellom foreldrene i den enkelte klasse er ønskelig.  

- Det er noe ullent om penger fra 17.mai-arrangemet kan brukes til tur for elevene. (Rektor 
informerer i etterkant: Pengene kan brukes på tur, men må gis som en gave til skolen. 
Skolen bruker så disse pengene til å arrangere turen. 

- Det blir Urra-klubb 25/10.  
- Natteravn-koordinering. Vaktlister settes opp (7. trinn).  
- Ung og rus. FAU-leder henter inn informasjon. Bør samkjøres med skolen. Tema for 

temamøte.   

5. Innmeldt sak fra foreldre på 1. trinn 
Ønske om fysisk barrierer (for eksempel port) som avgrenser Harelabbveien mot Briskebyveien 
ved Joker og mot Skovveien. Bakgrunnen for forslaget er bla. en hendelse på skolen der barn ble 
forsøkt lokket ut av skolegården med godteri samt trafikkhendelser.   

Skolen har tidligere meldt inn ønske om tilsvarende sikring, men har fått avslag fra kommunen.  

FAU stiller seg bak videre arbeid mot sikring. Det bør være en balanse mellom sikkerhet og åpen 
skole. I tillegg må lærere og ansatte oppfordres til å se bedre etter barna i pausene, så de ikke 
forlater skolens område. Mulig prosjektet kan det ses i sammenheng med hjertesone-
prosjektet?  

6. Informasjon fra Driftsstyret 
Utsatt til neste FAU-møte.  

7. eventuelt 
- FAU-referater legges på skolens nettside. Referatene bør anonymiseres. Referent sender 

utkast til møtereferat til FAU-leder. Rektor og FAU-leder ser over referatet før det sendes 



ut til FAU med neste møteinnkalling. Den enkelte representant sender ut referatet til 
foresatte i sin klasse.  

- Kommunikasjon internt i FAU foregår utelukkende på epost.  
- FAU kan ta imot ønsker om fellestema på foreldremøter 
- Det har kommet tilbakemeldinger om at droppsonen fungerer fint. Kanskje behov for å 

gjøre sonen noe større. Forslag fra kommunen: Kan handicap-plassen innlemmes? 
Innspill fra forelder: Kan søppelbilen komme på et annet tidspunkt? Hjertesone-innspill.     

- Noen klasser opererer med vara, det kan være fint å være to.  
- FAU-leder sender ut liste med kontaktinfo til FAU-representantene, ingen motsetter seg 

dette.  

 

Møtet ble avsluttet kl 19:00 

Referent Fride Wiig Hoen (3A) 

 

Møtekalender 2024/2025 

23.09.2024- Intro og årshjul  

14.10.2024 - Trinnvis + felles  

18.11.2024 - Felles  

13.01.2025 - Trinnvis + felles  

03.03.2025 - Trinnvis + felles  

28.04.2025 - Felles  

02.06.2025 - Avslutning og erfaring 

 


